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مروری بر مهمترین اخباری منهای فوتبال ایران و جهان؛

از اعلام تقویم جدید مسابقات کشتی تا انتقاد دونده ایرانی از برخی مسئولان ورزش

تکلیف تیم مدیریتی پرسپولیس کی مشخص می شود؟

برنامه  با  تلفنی  احمد سعادتمند مصاحبه ای 
باشگاه  عامل  مدیر  داد.  انجام  مردم  و  ورزش 
گفت:  باشگاه  این  وضعیت  خصوص  در  استقلال 
با  اما  از همه نظر دارای مشکلاتی است،  استقلال 
توجه به تفکری که طراحی کردیم سعی داریم بر 
پایه آرامش و کنار گذاشتن نقاط منفی شرایط را 
بهبود ببخشیم. هوادار استقلال چند سال است که 
دل خوشی نداشته و امیدواریم که این اتفاقات به 
پایان برسد. وی در خصوص اینکه چرا به خودش 
لیسانس مدیریت  نداده است: من فوق  لقب دکتر 
یک  نمی دانم.  دکتر  را  خودم  و  هستم  ورزش 
دکترای افتخاری دارم، ولی همیشه گفته ام به من 

نگویند دکتر!
کمپ حجازی به دارایی های استقلال اضافه 

می شود
استقلال  باشگاه  بدهی های  در خصوص  وی 
حمیت  اینقدر  امروز  تا  می کنم  فکر  کرد:  عنوان 
ما  است.  نداشته  وجود  باشگاه   ۲ واگذاری  برای 
برای  که  کردیم  استخدام  حقوقی  قوی  تیم  یک 
ورود به بازار بورس افزایش سهمیه داشته باشیم. 
که  کنم  تشکر  هم  فتح الله زاده  آقای  از  دارد  جا 
کشید.  حجازی  کمپ  برای  زیادی  زحمات 
هفته  این  در  هم  »د«  بند  گواهی  خوشبختانه 
گرفتیم و این مجموعه به دارایی استقلال اضافه 
نشستی  فردا  هم  معارض  مورد  در  شد.  خواهد 
مسالمت  شیوه  به  و  گفتگو  با  و  داشت  خواهیم 
آمیز این مساله را حل خواهیم کرد. ۱۴ هزار متر 
می خواهیم  ولی  تصرف شده،  ارم  پارک  از طرف 

این مشکل را حل کنیم.

بدهی استقلال در مقابل سرمایه اش ناچیز 
است

بیشتر  فتح الله زاده  اینکه  بیان  با  سعادتمند 
باشگاه  نام  به  را  که سند کمپ  بود  این  دنبال  به 
باشید  داشته  افزایش سرمایه  اگر شما  بزند گفت: 
می توانید وارد بورس شوید. به طور مثال یک هزار 
در  و  شده  اضافه  باشگاه  دارایی  به  تومان  میلیارد 
هم  رضا  امام  و  مرغوبکار  ورزشگاه های  این  کنار 
هستند که جزو سرمایه استقلال محسوب می شوند. 
و  شود  واگذار  کامل  صورت  به  دارایی ها  این  اگر 
باشگاه دارای ۳-۴ هزار میلیارد تومان سرمایه شود 
مبلغ  باشگاه  دست  روی  بدهی  میلیارد   ۳۰-۲۰

ناچیزی محسوب می شود.

اتفاقا ما از آریا برتر طلبکار هستیم
مدیرعامل باشگاه استقلال یادآور شد: قرار نیست 
باشگاه استقلال همه حقوقش را به شرکتی بدهد، ولی 
در آمدی از آن نداشته باشد. زمانی که آمدم شرکت 
آریا برتر در قالب ۹ تا ۱۰ میلیارد به باشگاه استقلال 
در قالب قرض الحسنه پرداخت کرده است. جالب است 
بدهکار  آن ها  به  ما  که  می گویند  دوستان  از  خیلی 
هستیم در حالی که اینگونه نیست. اتفاقا ما طلبکار 
هم هستیم! ما رقمی حدود ۱۰ میلیارد تومان قرض 
الحسنه دریافت کردیم و باید آن را پرداخت کنیم، 
اما باشگاه یک سال از این موضوع ضرر دیده است. 
البته این شکایت به دادگاه رفته و قاضی هم دفاعیاتم 
را قبول کرد. یکی از بند های قرارداد با این شرکت 

بیماری های واگیردار است که ما هم به همین بند 
بسنده کرده و اقدام کردیم. ان شاالله تا روز های آتی 
مشکل ما با این شرکت حل شود و کارگزاری جدید 

بتواند با قدرت کارش را شروع کند.
اگر کارگزار شکایت نمی کرد ۱۰ میلیارد به 

تیم تزریق می کردیم
وی با بیان اینکه موسوی هم به باشگاه کمک 
کرده است گفت: فکر می کنم حدود ۷ میلیارد تومان 
به باشگاه در قالب قرض پرداخت شده که آن مبلغ هم 
باید به او پرداخت شود. این رقم هزینه سفر بازیکنان 
و مجموعه تیم شده است. حرفم این است که باشگاه 
باید به درآمد پایدار داشته باشد و اگر بحث شکایت 
نبود شاید الان ۱۰ میلیارد دوم را هم می گرفتیم و به 

بازیکنان پرداخت می کردیم.
زیر ۵ میلیون دلار قائدی و دیگر بازیکنان را 

نمی فروشیم
به  پیشنهاد  خصوص  در  استقلال  مدیرعامل 
قایدی گفت: دو سه هفته است که برای این بازیکن به 
ما زنگ می زنند، ولی ما بازیکنان ما را ارزان نخواهیم 
فروخت. رسانه ها خبر زده اند که ۸۰۰ هزار دلار برای 
قائدی و ۷۰۰ هزار دلار هم برای باشگاه پیشنهاد آمده، 
اما اینگونه نیست، چون به من گفته اند ۲ میلیون 
دلار برای این بازیکن پرداخت می شود. همینجا هم 
می گویم که زیر ۵ میلیون دلار بدهند نه قایدی و نه 
هیچ بازیکن دیگری را نخواهیم فروخت. در این زمینه 
مدیرعامل، هیات مدیره، بازیکن و مدیر برنامه های و 
باید نظر بدهند، اما ما بازیکنی را ارزان نمی فروشیم و 
در واقع سنگ بزرگ می اندازیم. تاکید می کنم زیر ۵ 

میلیون دلار بازیکنی را نمی فروشیم.

هادی شاه مرادی
آمریکا با تصمیم اتحادیه جهانی کشتی 

مخالفت کرد
اتحادیه جهانی کشتی از چندی پیش در حال 
مسابقات  برگزاری  درباره  کشورها  از  نظرخواهی 
رسمی سال ۲۰۲۰ بوده است که تا اینجای کار از 
سه قدرت برتر کشتی دنیا، ایران و آمریکا مخالفت 
خود را با برگزاری مسابقات جهانی بزرگسالان در 
سال ۲۰۲۰ اعلام کردند، اما روس ها همچنان مُصر 

به برگزاری این رقابت ها هستند.
ایرانی  عضو  توکلیان،  هومن  رابطه  همین  در 
فدراسیون کشتی آمریکا به تسنیم گفت: در آمریکا 
هنوز سالن های کشتی شروع به فعالیت نکردند و فقط 
در ایالت اوکلاهاما وضعیت برای آغاز تمرینات کشتی، 
سفید شده است. مشاغل مختلف نیز به صورت مرحله 
به مرحله اجازه فعالیت پیدا می کنند و هنوز در اغلب 
ایالت ها رستوران ها تنها اجازه سرو غذای بیرون بر را 
دارند. کشتی همچنان تعطیل است و قهرمانان کشتی 
آمریکا یا باشگاهی در اختیار دارند و یا در خانه تمرین 
نظر  داد:  ادامه  آسیا  کشتی  شورای  عضو  می کنند. 
فدراسیون کشتی آمریکا این است که امسال مسابقات 
جهانی برگزار نشود. در همین رابطه با ریچ بندر )مدیر 
او  کردم.  صحبت  آمریکا(  کشتی  ملی  تیم  اجرایی 
برگزاری  امکان  بود که اصلًا در سال ۲۰۲۰  معتقد 
مسابقه وجود ندارد. باید دید اتحادیه جهانی در این 

رابطه چه تصمیمی خواهد گرفت.
با رفتن داورزنی فدراسیون دچار یک سکته شد 
ناصر شهنازی درباره شرایط خاص فدراسیون 
نبودن  مشخص  دلیل  به  روزها  این  در  والیبال 
تکلیف کمیته ها و بازوهای دیگر فدراسیون، توضیح 
داد: واقعیت امر این است که قبل از رفتن داورزنی 
خوبی  بسیار  ثبات  مدیریتی  نظر  از  ایران  والیبال 
ما  والیبال  تا  باعث شد  داشت،  همین موضوع هم 
نتیجه  هم  آسیا  از  فراتر  بین المللی  عرصه های  در 
بگیرد. با رفتن داورزنی فدراسیون دچار یک سکته 
شد و افرادی روی کار آمدند که به دلایل مختلف 

در فراهم کردن شرایط خوب ناتوان بودند.
لیگ،  گذشته  فصل  در  سایپا  تیم  سرمربی 
رئیسه  هیات  در  شده  منصوب  افراد  از  انتقاد  با 
وقتی  داد: من  توضیح  ایسنا  به  والیبال  فدراسیون 
برخی  نام  را می بینم،  رئیسه  هیات  اعضای  لیست 
برای  که  می بینم  را  لیگ  در  مشغول  مربیان 
وقتی  دارد.  تاسف  جای  والیبال  مثل  فدراسیونی 
کسی ذینفع است، نمی تواند در مورد مسائل کلان 
چه  هر  داورزنی  است  بهتر  و  دهد  نظر  والیبال 

سریع تر در این مورد تجدید نظر کند.
مرادی: مسئولان به فکر برخی ورزشکاران 

نیستند
در  ایران  ماراتن  نیمه  دونده  مرادی  جعفر 
بهبود  از  پس  داشت:  اظهار  خود  شرایط  خصوص 
روزی  چند  ورزشی  اماکن  بازشدن  و  مصدومیتم 
است تمریناتم را بدون مربی شروع کرده ام و توقعی 
هم نیست که مربی در کنار من باشد زیرا مسئولان 
افزود:  وی  نیستند.  ورزشکاران  برخی  فکر  به 
مسئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک هیچ 
واقعأ  وضعیت  این  با  نیستند.  قائل  برایم  اهمیتی 
در  که  است  خودم  علاقه  و  عشق  دلیل  به  تنها 
آیا  اینکه  مورد  در  مرادی  دارم.  دوومیدانی حضور 
میزان  به  نیست؟  هزینه شخصی سخت  با  تمرین 
به  اکنون  ورزش  است  این  بر  احساسم  داد:  پاسخ 

شغل دوم ورزشکاران تبدیل شده است و دیگر مثل 
با عشق و علاقه در  گذشته نیست که ورزشکاران 
این رشته فعالیت کنند. یک ورزشکار حرفه ای باید 
این شرایط در  اما  باشد  از طریق ورزش  درآمدش 

دوومیدانی دیگر مشاهده نمی شود.
علاقمندی فیلیپین برای میزبانی بازیهای 

ساحلی آسیا
بازیهای  میزبانی  گرفتن  دنبال  به  فیلیپین 

ساحلی آسیا و بازیهای داخل سالن آسیاست.
که  داشت  قرار  نامزدی  میان ۵  در  کشور  این 
اما  بود   ۲۰۳۰ آسیایی  بازیهای  میزبانی  علاقمند 
فرصت  کشور  این  کرد  گزارش  فیلیپینی  روزنامه 
ارسال درخواست خود را از دست داده است. فیلیپین 
رئیس  بود.  آسیایی  بازیهای  میزبان  در سال ۱۹۵۴ 
کمیته المپیک فیلیپین اظهار داشت: هدف ما گرفتن 
میزبانی بازیهای داخل سالن و بازیهای ساحلی است. 
وی افزود: ورزش همانطور که در میزبان بازی های 
جنوب شرق آسیا دیده بودیم یک نیروی متحد برای 
کشور است. صادقانه بگویم میزبانی بازی های آسیایی 
بسیار دشوار است. ما ترجیح می دهیم نسخه ای کم 
چالش مانند بازیهای ساحلی یا بازیهای داخل سالن را 

میزبانی کنیم.
لغو رقابت های دو نفره تنیس روی میز

مهرداد علیقارداشی عصر پنجشنبه گفت: تیم 
های پتروشیمی بندر امام، دانشگاه آزاد اسلامی ، 
رعدپدافند هوایی و شهرداری کرج ۴ تیمی هستند 
می  آقایان  برتر  لیگ  آف  پلی  ی  مرحله  در  که 
به کرونا  ( تست های مربوط  امروز )شنبه  بایست 
را به سازمان لیگ فدراسیون تنیس روی میز ارائه 
با  باشند  نداشته  مشکلی  که  صورتی  در  و  دهند 
هماهنگی هایی که با فدراسیون پزشکی و ورزشی 
صورت گرفته مرحله ی پلی آف لیگ برتر آقایان 
روی  تنیس  فدراسیون  شدرییس  خواهد  برگزار 
در  آف  پلی  رقابت های  برگزاری  میز در خصوص 
تاریخ ۱۷ الی ۲۰ تیر عنوان کرد: اگر همه چیز با 
شرایط عادی پیش رود و تست های بازیکنانی که 
قرار است در ارنج تیم ها قرار بگیرند بدون مشکل 
اینکه رقابت های دو نفره برگزار  با توجه به  باشد 
نمی شود، تلاش میکنیم در همان تاریخ اعلام شده 

قبلی مسابقات برگزار شود.
صعود تنیس روی میز در رنکینگ رشته های 

المپیک
بندی  رده  المپیک  المللی  بین  کمیته 
آن  براساس  که  کرد  اعلام  را  ورزشی  رشته های 
فدراسیون جهانی تنیس روی میز از گروه B رشته 
های کمیته بین المللی المپیک تابستانی به گروه 
A۲ صعود کرده که این یک موفقیت محسوب می 

شود.
بر  تابستانی  المپیک  های  رشته  بندی  رده 
فدراسیونهای  از  که  تحقیقاتی  براساس  اساس 
جهانی و بر پایه ۵ اصل )شفافیت سازمان، درستی 
ساختارهای  و  توسعه  نقصی،دموکراسی،  بی  و 
بندی  تقسیم  رده   ۴ در  و  شده  انجام  کنترلی( 
بدمینتون  های  رشته   A۱ گروه  در  در  شوند  می 
و  دوچرخه سواری  تنیس،  فوتبال،  سوارکاری،   ،
راگبی و در رتبه بندی A۲ رشته های بسکتبال، 
شمشیربازی، تنیس روی میز، ورزش های سه گانه، 
کشتی، دوومیدانی، قایقرانی و تکواندو حضور دارند.

لغو ۵ رویداد ورزشی دانشجویان جهان
به دلیل شیوع ویروس کرونا فدراسیون جهانی 

تا  گرفت  تصمیم  )فیزو(  دانشجویی  ورزش های 
مسابقات ۵ مسابقه خود را لغو کند.

بوکس  مسابقات  به  می توان  بین  این  در 
دانشجویان جهان اشاره کرد که قرار بود اکتبر در 

لهستان برگزار شود.
همچنین مسابقات راگبی و ورزشهای صعودی 
این دو رقابت قرار  لغو شد.  دانشجویان جهان هم 

بود تورین ایتالیا و آرژانتین برگزار شود.
بیش  باعث کشته شدن  کرونا  ویروس  شیوع 
دلیل  به  است.  شده  جهان  در  نفر  هزار   ۴۴۹ از 
سال  یک  هم  توکیو  المپیک  بازی های  اتفاق  این 

به تعویق افتاد.
تقویم جدید مسابقات کشتی از سوی اتحادیه 

جهانی شد
از  کشتی  جهانی  اتحادیه  رسمی  سایت 
این  تقویم مسابقات  تغییراتی گسترده در  تصویب 
رشته ورزشی در سال های ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱ به دلیل 
هیئت  تصمیم  موجب  به  داد.  خبر  کرونا  شیوع 
تمام  تعلیق  جهان،  کشتی  بر  حاکم  نهاد  مدیره 
مسابقات این رشته ورزشی تا ابتدای ماه سپتامبر 
سال ۲۰۲۰ ادامه خواهد داشت، البته این تصمیم با 
رویکردی خوشبینانه و به فرض رخ ندادن اتفاقاتی 
غیرمترقبه اتخاذ شده و به همین دلیل قرار است 
که در ماه آگوست )دو ماه دیگر( تقویم تأیید شده 
تغییرات  بگیرد.  قرار  بازبینی  مورد  مسابقات  برای 
لحاظ شده در تقویم مسابقات نخستین بار از سوی 
کمیسون فنی اتحادیه جهانی کشتی ارائه شده بود.
رقابت های  کشتی،  تورنمنت های  میان  در 
قهرمانی نونهالان، نوجوانان و زیر ۲۳ سال در رده 
تقویم  تورنمنت هایی هستند که در  اولین  قاره ای، 
خواهند  برگزار  بالقوه  صورت  به  مسابقات  جدید 
 ۱۱( اکتبر  تا ۳۰  اول سپتامبر  زمانی  بازی  و  شد 
شده  گرفته  درنظر  آن  برای  آبان(   ۹ تا  شهریور 
قاره  هر  کشتی  کنفدراسیون های  البته  است. 
آن  در  موجود  شرایط  اساس  بر  که  هستند  مجاز 
قاره با توجه به میزان شیوع ویروس کرونا، دستور 
کنند. همچنین  را صادر  مسابقات  برگزاری  یا  لغو 
با فصل  تعیین شده  برهه زمانی  اینکه  به  با توجه 
در  داشت،  خواهد  همپوشانی  مدارس  بازگشایی 
و  نونهالان  رده  در  مسابقه ای  هیچ   ۲۰۲۰ سال 
در  نیز  سال   ۱۵ زیر  قهرمانی  مسابقات  همچنین 
سال ۲۰۲۰ برگزار نخواهد شد. در همین حال برای 
رقابت های قهرمانی نوجوانان جهان نیز برهه زمانی 
پایان ماه نوامبر و اوایل ماه دسامبر پیشنهاد شده 
است. ضمن اینکه مسابقات قهرمانی زیر ۲۳ سال 
تاریخ های  همان  در  و  فنلاند  جنوب  در  همچنان 
قبلی در ماه نوامبر برگزار خواهند شد. دو رویداد 
قرار  که  نیز   ۲۰۲۰ سال  ساحلی  کشتی  قهرمانی 
بود در کشورهای رومانی و یونان برگزار شوند، به 
قوت خود باقی مانده اند و قرار است که یکی از این 
دو کشور میزبان مسابقات قهرمان کشتی ساحلی 
جهان در رده نونهالان و نوجوانان نیز باشد. مراسم 
در  نیز  بهترین های کشتی جهان  به  جوایز  اهدای 
باقیمانده  ماه های  در  که  می شود  برگزار  صورتی 
از رویدادهای کشتی در رده  در سال ۲۰۲۰ یکی 

بزرگسالان برگزار شود.
ماجرای عجیب استقلالی نشدن یک پرسپولیسی

موفق  دوران  از  پس  که  منصوریان  علیرضا 
هدایت نفت، سرمربیگری استقلال را برعهده گرفت 
علت  از  خود  های  صحبت  جدیدترین  در  حالا 

بیرانوند،  علیرضا  و  امیری  وحید  نشدن  استقلالی 
دو شاگرد خودش در تیم نفت تهران پرده برداشت. 
منصوریان در این خصوص گفت: »صادقانه بگویم 
نه  بود،  نفت  بازیکن  که  زمانی  آن  امیری  وحید 
استثنایی  و  خوب  بسیار  بچه  قرمز.  نه  و  بود  آبی 
از نفت پول خوبی نگرفته بود و به من  است ولی 
گفت : علی آقا! پول برایم خیلی مهم است. واقعیت 
را  پولی  استقلال  در  نمی توانستیم  ما  که  بود  این 
درباره  بپردازیم.  او می پرداخت،  به  پرسپولیس  که 
بیرانوند هم بسیار علاقه مند بودم او را به استقلال 
به  علیرضا  تا  شد  باعث  رحمتی  حضور  اما  بیاورم 
خوب  هم  خیلی  شکر  رو  خدا  و  برود  پرسپولیس 

درخشید.«
پاسخ منفی برانکو به پیشنهاد پرسپولیس

پرونده  وضعیت  آخرین  درباره  بوشیچ،  دارو 
از  دستیارانش  و  ایوانکوییچ  برانکو  شکایت 
پرونده  فعلی  وضعیت  کرد:  اظهار  پرسپولیس 
 CAS در  پرسپولیس  اعتراض  که  است  این گونه 
لایحه  هفته  این  باید  هم  ما  و  می شود  پیگیری 
کنیم.  ارسال  ورزش  عالی  دادگاه  به  را  خودمان 
هزینه ابتدایی این دادرسی برای هریک از موکلان 
من )برانکو، زلاتکو، مارکو و ایگور( ۲۶ هزار فرانک 
خواهد بود که جمعا ۱۰۴ هزار فرانک می شود و این 

پول را نیز باید پرسپولیس پرداخت کند.
پاسخ  در  پرسپولیس  پیشین  سرمربی  وکیل 
باشگاه  مدیران  سوی  از  آیا  که  سوال  این  به 
پرسپولیس تماسی برای مذاکره و رسیدن به یک 
توافق انجام شده است یا خیر، گفت: تماسی برقرار 
باشگاه  مالی  پیشنهاد  اما  کردیم،  صحبت  و  شد 
پرسپولیس از سوی برانکو ایوانکوویچ و دستیارانش 

پذیرفته نشد.
کمیته  رای  اساس  بر  پرسپولیس  باشگاه 
یک  باید  فیفا،  مربیان  و  بازیکنان  وضعیت  تعیین 
میلیون و ۵۵ هزار یورو به برانکو ایوانکوویچ، ۱۶۲ 
هزار و ۴۸۰ یورو به ایگور پانادیچ، ۲۰۵ هزار یورو 
مارکو  به  یورو  هزار   ۱۱۵ و  ایوانکوویچ  زلاتکو  به 

استیلینوویچ بپردازد.
هیچکس از آرسنال برای انتقال سردار 

آزمون تماس نگرفت!
خبر  روسیه  فوتبال  ملی  تیم  سابق  ستاره 
تماس باشگاه آرسنال با او برای انتقال سردار آزمون 

به این باشگاه را تکذیب کرد.
فوتبال  ملی  تیم  سابق  ستاره  آرشاوین  آندره 
روسیه و تیم آرسنال درباره وضعیت سردار آزمون 
مهاجم تیم زنیت گفت: علاقه مندی هایی نسبت 
از  ولی هیچکس  دارد  بازیکن وجود  این  به جذب 

باشگاه آرسنال برای آزمون با من تماس نگرفت.
من  نزد  ها  ایجنت  از  تعدادی  افزود:  آرشاوین 
آمدند ولی من همه آنها را به خاویر )ریبالتا( ارجاع 
و  روسیه  فوتبال  ملی  تیم  سابق  ستاره  این  دادم. 
آزمون  تیم هایی خواهان  تاکید کرد:  آرسنال  تیم 
هستند ولی تصمیم را باید رئیس باشگاه و سرمربی 
پیشنهادات  چقدر  اینکه  بگیرند؛  )زنیت(  تیم 
سودآور باشد و یا اینکه چه کسی جای آزمون در 

صورت جدایی از زنیت بازی کند.
آرشاوین همچنین درباره خبرهایی که درباره 
پست گرفتنش در باشگاه زنیت مطرح شده گفت: 
نمی خواهم در این مورد صحبت کنم چون تصمیم 
در  و  کنید  صبر  فعلا  است.  نشده  گرفته  رسمی 

آینده متوجه خواهید شد.

باشگاه پرسپولیس قبل از تعطیلی رقابت های لیگ برتر فوتبال 
شد.  روبرو  مدیریتی  بحران  با  کرونا  ویروس  شیوع  دلیل  به  ایران 
محمدحسن انصاریفرد مدیرعامل باشگاه با هیات مدیره سرخپوشان 
مشکلات پیچیده ای پیدا کرد تا در نهایت کار به استعفای انصاریفرد و 
حضور مهدی رسول پناه در مقام سرپرستی باشگاه پرسپولیس بکشد.
رسول پناه که بدون داشتن سابقه مدیریت در امور ورزشی پس 
از در گذشت جعفر کاشانی به عنوان عضو علی البدل به پرسپولیس 
راه پیدا کرد خیلی زود ریاست هیات مدیره را عهده دار شد و بلافاصله 
عنوان  به  مهدی محمدنبی  و  رغبتی  علی  هاشمی،  مهرداد  از سوی 

سرپرست سرخ ها تا زمان تعیین مدیرعامل معرفی شد.
بحران مدیریتی پرسپولیس با وجود انتخاب رسول پناه نه تنها 
به پایان نرسید بلکه اختلاف بین اعضای هیات مدیره بر سر انتخاب 
با  ماهه  یک  قهری  هاشمی  که  شد  زیاد  قدری  به  کارگزار  شرکت 
مجموعه باشگاه پیدا کرد. این دعواها در غیاب مهدی محمدنبی ادامه 

داشت؛ فردی که پس از انتخاب به عنوان دبیرکل فدراسیون فوتبال 
مجموعه  تا  داد  استعفا  پرسپولیس  مدیره  هیات  در  حضور  ادامه  از 
مدیریتی پرسپولیس عملا با سه نفر به کار خود ادامه دهد. جمعی که 
اکثر اوقات با همین تعداد اندک نیز دیگر تشکیل نمی شود تا تقریبا 

تمامی مسائل را شخص رسول پناه انجام دهد.
وزیر ورزش و جوانان که ریاست حقوقی مجمع باشگاه پرسپولیس 
را بر عهده دارد با گذشت بیش از چهارماه از این بلاتکلیفی همچنان 
افراد جدید را برای حضور در هیات مدیره سرخ ها معرفی نمی کند. 
این در حالی است که مهدی علی نژاد معاون  وزیر ورزش در ماه های 
اخیر در چند مصاحبه اعلام کرده هیات مدیره پرسپولیس »به زودی« 

ترمیم می شود.
پیگیری ها نشان می دهد سلطانی فر به چینش نهایی اشخاص 
باشگاه  مدیریتی  مهم  جایگاه  این  در  حضور  برای  خود  مدنظر 

پرسپولیس نیز رسیده است اما فعلا آن را اعلام نمی کند.

پرسپولیس طبق گفته وزیر ورزش قرار است شهریورماه در مسیر 
عملی خصوصی سازی همراه با استقلال تهران قرار بگیرد اما بر خلاف 

رقیب سنتی خود دارای هیات مدیره نیست.

ما کجا و میزبانی جام ملت ها کجا؟
وصال روحانی

ابراز تمایل مجدد ایران به میزبانی مسابقات 
دوره  برای  این بار  و  آسیا  ملت های  جام  فوتبال 
اما  قدیمی  پرسش  این  پیکارها  این   ۲۰۲۷
بدیهی و اصولی و درست را به اذهان برگردانده 
که آیا ما برای برگزاری شایسته و موفقیت آمیز 
قبلی  موارد  مثل  یا  داریم  آمادگی  رقابت ها  این 
فقط اقدام و مبادرت به اعلام تمایل می کنیم تا 
نگویند و نپرسند که چرا ایران نسبت به میزبانی 
جهانی  و  بین المللی  قاره ای،  مهم  مسابقات 
سردی نشان می دهد و در پی فرصت ها نیست 
و به لحاظ کار مدیریت و تشکیلاتی و ساماندهی 
و  برنامه  فاقد  و  ضعیف  بین المللی  رویدادهای 

کارآیی است.
میزبانی  باشد،  هرچه  سؤال  این  جواب   
جام ملت های اسیا چیزی نیست که فقط بتوان 
و  تأسیسات  و  اماکن  برخی  داشتن  بر  تکیه  با 
خوشبین  آن  انجام  در  توفیق  به  نسبت  وسایل 
دلخوشی  با  ما  فدراسیون  سران  لابد  بود. 
»آزادی«  استاندارد  استادیوم های  از  بهره گیری 
»شهدا«  اصفهان،  در  جهان«  »نقش  تهران  در 
و »غدیر« در اهواز، »یادگار امام )ره(« در تبریز، 
»ثامن« در مشهد و همچنین ورزشگاه در حال 
تکمیل در شیراز بر این باورند که برگزاری جام 
ملت های آسیا در هفت سال بعد در کشورمان و 
در شهرهای فوق الذکر قابل انجام است و می توان 
چهار  ششگانه  گروه های  از  یک  هر  بازی های 
تیمی این پیکارها در مرحله نخست را در تهران، 
شیراز، اصفهان، مشهد، تبریز و اهواز برگزار کرد 
و وقتی رقابت ها به مراحل حذفی رسید، دیدارها 
را به نوبت در این ورزشگاه ها انجام داد و در آن 
مراحل نیز به هر یک از شهرها حداقل یک بازی 
تهران  احتمالاً  و  بازی خواهد رسید  دو  اغلب  و 
یک  مراحل  از  یک  هر  در  سهم  یک  داشتن  با 
خواهد  پیشتاز  نیمه نهایی  و  یک چهارم  هشتم، 
بود و از الان مشخص است که فینال را هم به 
کردن  جور  حال  این  با  داد.  خواهند  »آزادی« 
ورزشگاه های  داشتن  و  سخت افزاری  وسایل 
معنا  این  به  اصلًا  دیگر  چیزهای  برخی  و  لازم 
نیست که فوتبال ما به لحاظ ساختاری و امکانات 
مهیای  می طلبد،  را  آن  میزبانی  که  مواردی  و 
ملت های  جام  سطح  در  رقابت هایی  برگزاری 

آسیا یا هر چیز دیگری در این رده است.
روی  و  سر  به  کشیدن  دست  حتی   
کردن  کامل  و  آمد  نام شان  که  استادیوم هایی 
برخی قسمت های ناتمام یا لطمه خورده آنها هم 
موردی است که باید مورد توجه ما قرار گیرد و 
قطعاً ناظران »AFC« در بازبینی های بعدی خود 
ایراداتی را به این تأسیسات وارد خواهند دانست و 
حجمی از کارها و ضروریات تازه از ما طلب خواهد 
فوتبالدوست  به شدت  ما  کشور  مردم  اینکه  شد. 
هم  ملت ها  جام  برگزاری  زمان  در  و  هستند 
استادیوم ها را پرخواهند کرد، دیگر امتیاز و پوئنی 
است که سران کنفدراسیون فوتبال آسیا در زمان 
اتخاذ تصمیم پیرامون میزبانی جام ملت ها مورد 
و  شور  و  روح  و  داد  خواهند  قرار  خویش  توجه 
 AFC ایران بر ورزشگاه های  شوق بزرگ حاکم 
میزبانی  به  نسبت  مساعدتری  دیدگاه  را صاحب 
مثبت  قسمت های  اینها  اگر  اما  کرد  خواهد  ما 
کار ما خواهد بود، از این نقطه به بعد ایرادات و 
کمبودهای ما آغاز خواهد شد. مراسلات و راه های 
مسابقات  انجام  محل  شهرهای  بین  ارتباطی 
مسأله ای  مسافرت ها  انجام  در  سرعت  میزان  و 
داشته  محسوسی  تخصص  آن  در  ما  که  نیست 
باشیم و حتی در سفرهای درون شهری و رفت و 
آمد تیم ها و نفرات شان بین استادیوم ها و هتل ها 
تبادل های  و  فرهنگی  کارهای  داریم.  مشکل 
مهارت  آن  در  که  نیست  چیزی  نیز  بین المللی 
داشته باشیم و با اینکه همیشه بر این باور بوده ایم 
غنی  فرهنگ  با  را  خود  میهمانان  می توانیم  که 
فرهنگی  و  اطلاعاتی  تغذیه  را  آنها  و  آشنا  ایران 
کنیم، وقتی جام ملت های اسیا آغاز می شود، اصل 
و نیاز اول نه چنین چیزهایی بلکه قدرت و تجربه 
و سرعت در اجرا است و اگر در این موارد بلنگیم، 
داشتن دو سه استادیوم قشنگ و حضور پر ولوله 
تماشاگران در آنها و تبعات این امور چنان نخواهد 
و  بدهد  جلوه  پر  را  ما  خالی  دست های  که  بود 
ناکامی ما را تبدیل به یک پیروزی بکند.  رعایت و 
تأمین مناسبات و خواسته های هر یک از ۲۴ تیم 
حاضر در جام ملت ها و داشتن برنامه هایی دقیق و 
مؤثر و بدون اتلاف وقت و در کمال حرفه ای گری 
به زمین های تمرین و  آنها  انتقال هر روزه  برای 
هستند  چیزهایی  مسابقات  برگزاری  محل های 
روی  قاره ای  نهادهای  سایر  مثل   »AFC« که 
به  آنها  کردن  لحاظ  با  ابتدا  و  است  آن حساس 

امتیازدهی به ما اقدام خواهد کرد. 
یک  هر  پایان  و  آغاز  سوت  کشیدن  فقط 
تأمین  و  داوران  تعیین  و  جام  این  دیدارهای  از 
پوشش تصویری آن سندی بر توفیق میزبان جام 
ملت ها نیست و نمره های مثبت این جام را باید از 

طریق دیگر فراهم آورد. 
و  در تخصص  و معمولاً  البته  چیزهایی که 
حیطه موفقیت های ما نبوده است.  می توان برای 
و کسانی که می گویند  منتقدان  به  دادن  جواب 
فدراسیون فوتبال ایران با داشتن ادعای پنج ستاره 
بودن حتی قادر به مجاب کردن فیفا به برگزاری 
مجمع عمومی خود و انتخاب یک رئیس  جدید 
اساسنامه  یک  ارائه  و  تنظیم  به  وادار  و  نیست 
تازه شده، درخواست میزبانی جام های جهانی را 
به  ممکن  غیر  آرزوهای  بال  بر  سوار  و  دارد  هم 
سوی توفیق های موهوم پرواز کرد اما آنجا که پای 
لنگی هایی  با  ما  فوتبال  باشد،  میان  در  واقعیت 
مواجه است که اجازه حرکت به سوی پروژه های 
بزرگ و پر مسئولیت را از ما می گیرد، اصرار در 
این قضیه حتی اگر به موفقیت ظاهری منتهی و 
انتقال میزبانی به ما را موجب شود، در نهایت و 
میدان عمل به ضرر ما تمام خواهد شد زیرا موقعی 
که مسابقات را میزبانی کنیم، بدیهی است که کار 
ایراد پیدا کند و کمبودهای ما روشن شود و یک 
اجرای از هم گسیخته و ناقص و مخدوش اعتبار 
پرونده های  از  به خودی خود  را که  ما  نازل شده 
متعددمان در فیفا و صدها حکم صادر شده علیه 

فوتبال ما بر می خیزد، به کلی محو خواهد کرد.

مروری بر مهمترین خبرهای فوتبال ایران؛
از ماجرای عجیب استقلالی نشدن 
ستاره محبوب پرسپولیس تا نامه 

اعتراضی تراکتور برای فیفا
هادی شاه مرادی

خبری خوش برای فرهاد مجیدی
فرشید اسماعیلی که به علت مصدومیت از 
ناحیه ماهیچه در تمرینات این تیم شرکت نمی 
کرد امروز در حاشیه بازی استقلال وپیکان همراه 
با محمد دانشگر کنار زمین به دویدن به مشعول 
بود. با توجه به اینکه اسماعیلی یکی از مهره های 
مؤثر استقلال در چند فصل اخیر به شمار می رود 
فرهاد مجیدی می تواند در آستانه آغاز رقابت های 
لیگ برتر روی این بازیکن حساب ویژه ای باز کند. 
مجیدی در دیدار تدارکاتی مقابل پیکان که دقایقی 
ترجیح  رسید  پایان  به  دو  بر  دو  تساوی  با  پیش 
داد از او استفاده نکند تا این بازیکن نیز به جرگه 
مصدومان این فصل استقلال اضافه نشود.این در 
شرایطی است که تیم فوتبال استقلال ظرف چند 
روز گذشته دو مهره خود به نام رضا آذری و مرتضی 
تبریزی را به علت پارگی رباط ازدست داده است و 
حالا بازگشت فرشید اسماعیلی به همراه داریوش 
شجاعیان که او نیز رفته رفته خود را با تمرینات 
اختصاصی به مرز آمادگی می رساند می تواند خبر 

خوبی بری کادر فنی استقلال به شمار بیاید.
تراکتور به دنبال ارسال نامه اعتراضی برای فیفا

دوباره  شروع  زمان  به  شدن  نزدیک  با 
که  باشگاه هایی  اقدامات  برتر،  لیگ  رقابت های 
مخالف حضور در بازی ها در مقطع کنونی هستند 
اقدامات خود را در این مخالفت تشدید کرده و به 
ابراز می کنند.  را  این مخالفت  شکل های مختلف 
آن که  مالک  زنوزی  و محمدرضا  تراکتور  باشگاه 
سرسخت ترین مخالفان شروع دوباره لیگ هستند 
در آخرین اقدام خود قصد دارند مدارک و مستنداتی 
دال بر خطرناک بودن برگزاری مسابقات در شرایط 
کنونی را جمع آوری کرده و به فیفا ارسال کنند تا 
از طریق آنها جلوی شروع بازی ها را بگیرند.از همین 
تراکتور  باشگاه  از  فوتبال  فدراسیون  رو مسئولان 
خواستند تا نماینده خود را به جلسه با مسئولان 
فدراسیون و سازمان لیگ فرستاده تا در خصوص 
مسئولان  ولی  کنند  صحبت  موجود  اختلافات 
باشگاه تراکتور اعلام کردند تنها در صورتی با سران 
فدراسیون جلسه می گذارند که نماینده ۱۵ باشگاه 
دیگر لیگ برتری هم در آن حضور داشته باشند. 
همچنین باشگاه تراکتور همچنان قصد دارد روز 
از  و  ارسال کند  فیفا  به  را  شنبه مستندات خود 

تصمیم خود منصرف نشده است.
زیرکی سپاهان در مواضع ادامه لیگ نوزدهم

لیگ  آغاز  بحث  در  سپاهان  باشگاه  موضع 
از همان اول منطقی و هوشمندانه بود. در ابتدا 
عین  در  داده شداما  مسابقات  تعطیلی  پیشنهاد 
چه  هم  حال  و  تاکید  قانون  از  تمکین  بر  حال 
تعطیلی  سوی  و  به سمت  چه  و  آغاز  مسابقات 
قوانین موجود و  از  بر تمکین  برود سپاهانی ها 

مصوبات نهادهای ذیصلاح تاکید دارند.
در  داشتند  سعی  خیلی  باشگاه ها  برخی 
موج چند روز اخیر تهدید به انصراف و تیرهای 
حمایت  می کردند  شلیک  که  متعددی  هوایی 
کنند  جلب  را  کمپین  و  موج  این  در  سپاهان 
در  خوشبختانه  و  خورد  سنگ  به  تیرشان  که 
تصمیمات  که  هایی  باشگاه   . نیفتادیم  دام  این 
میتواند  اخیر  غلط مدیریتی شان در چند سال 
در یک کتاب چند هزار صفحه ای بیاید قطعا با 
تصمیمات و مواضع هیجانی و همیشه عجولانه 
خود نمیتوانند متحد خوبی برای سپاهان باشند 
و البته اشل و وزن آنها هم با باشگاه ما فرسنگ 
ها فاصله دارد.شاید حال که از تمکین به قانون 
در  سپاهان  حضور  عدم  ما  به  برخی  میگوییم 
مصاف با پرسپولیس در ورزشگاه نقش جهان را 
و  خواست  نیز  دیدار  آن  بحث  در  شوند.  یادآور 
و  مبارکه  فولاد  کارخانه  مدیران  رسمی  موضع 
سپاهان آن چیزی نبود که در نهایت اتفاق افتاد.
تصمیم خودسرانه، غلط،مرگبار و غیر قانونی یک 
فرد خوش خدمتی بزرگی به پرسپولیس بود تا 
هم ما امتیازی نگیریم و هم قرمزها که در بازی 
رفت در تهران دو بر صفر به پسران طلایی باخته 
از  خارج  دیدار  امتیاز   ۳ مجانی  و  مفت  بودند، 
که خودشان هم  آورند.چیزی  به دست  را  خانه 

باور نمی کردند.
رکوردی عجیب از مصدومان یک فصل استقلال

از  حاکی  استقلال  اردوی  از  رسیده  اخبار 
مصدومیت مرتضی تبریزی از ناحیه رباط صلیبی 
محسن  و  شجاعیان  داریوش  از  بعد  او  است. 
است  بازیکنی  چهارمین  آذری  رضا  و  کریمی 
ناحیه  از  دیدگی  آسیب  دچار  فصل  این  در  که 
با  بازی  در  که  کریمی  شود.  می  صلیبی  رباط 
ذوب آهن و شجاعیان در بازی با سایپا دچار این 
تجربه  نیز  گذشته  فصول  در  شدند،  مصدومیت 
این نوع مصدومیت را داشته اند.هر چند آنها بعد 
از پشت سر گذاشتن دوران نقاهت در حال حاضر 
و در حال  اند  اضافه شده  استقلال  تمرینات  به 
آماده کردن خود برای اضافه شدن به تمرینات 

گروهی هستند.
در  مختلف  دفعات  به  اسماعیلی  فرشید 
را  زیادی  های  بازی  و  شده  مصدوم  فصل  این 
دیاباته  ،شیخ  غلامی  است.عارف  داده  دست  از 
،سیاوش یزدانی نیز بازی های زیادی را در این 
فصل به دلیل مصدومیت در کنار تیم نبودند. در 
این شرایط دکتر ستوده امروز در پیامی از تیم 
بدنسازی استقلال خواست چیدمان تمرینات را 
در  استقلال  مصدومان  تا  کنند  طراحی  طوری 

این روزهای تمرینات پساکرونایی کمتر شود.
تخصص طارمی؛ کلید جذب مشتری!

ریوآوه که در بازی برابر بنفیکا دو اخراجی 
داشت و ۹ نفره بازی می کرد در حالی که با گل 
مهدی طارمی از حریف خود پیش افتاده بود، دو 
بار دروازه خودی را باز شده دید. مهدی طارمی 
که اولین فصل حضور خود را در فوتبال پرتغال 
سپری می کند در این فصل توانست برابر پورتو، 
به  کند.  گلزنی  بنفیکا  و  لیسبون  اسپورتینگ 
همین خاطر است که هر سه تیم مطرح پرتغالی 
و  نقل  فصل  در  او  گرفتن  خدمت  به  دنبال  به 
جدایی  احتمال  و  هستند  تابستانی  انتقالات 

مهاجم ایرانی بالا است.
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